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Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z 7. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

konaného dne 23.4.2023 od 18:00 hodin 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Iveta Chábová, Karel Kmoch, Ing. Antonín Vlasák, 

Josef Protiva, Ing. Anna Sůvová, Josef Mejstřík,  

Mgr. Marek Kulhánek 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   2 

Zahájení:    18:00 

Ukončení:    19:15 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Ing. Anna Sůvová 

Program: 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z šestého 

veřejného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

2. Schválení programu 

3. Schválení formy rozpravy 

4. Projednání zápisu z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 

2.4.2023 

5. Volba starosty a místostarosty obce na volební období 2023-2026 

a) Určení počtu místostarostů 

b) Určení funkcí, pro které budou členové obce uvolněni a neuvolněni 

c) Projednání veřejné volby starosty a místostarosty 

d) Volba starosty na volební období 2023-2026 

e) Volba místostarosty na volební období 2023-2026 

6. Stanovení měsíčních odměn členů zastupitelstva obce: místostarosta, v souladu 

s Nařízením vlády č. 202/2018 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních 

samosprávních celků  

7. Volba předsedy kontrolního výboru 

8. Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 2/2023 

9. Nové smlouva s firmou EKOKOM 

10. Obecně závazná vyhláška o poplatku za komunální odpad - podání 
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11. Internet Vlašimnet 

12. Stavění májky v obci a čarodějnice 2023 

13. Termín splatnosti akce „Vodovodní přípojky k nemovitostem přihlášeným k připojení 

ke skupinovému vodovodu“ pro občany 

14. Termínovaný vklad u ČNB 

15. Projednání Dodatku č. 1 ke Smlouvě o převodu investorství ke stavbě vodního díla 

„Tlaková kanalizace a ČOV Podveky vč. místních částí Ježovice, Útěchvosty a 

Zalíbená 

16. Diskuse 

17. Závěr 
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Zahájení zasedání 

Paní místostarostka Iveta Chábová přivítala přítomné zastupitele obce a občany. 

Oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo 7 zastupitelů. Pan 

zastupitel Vizner a paní zastupitelka Mottlová se ze zasedání omluvili z pracovních 

důvodů. Zastupitelstvo obce bylo tudíž usnášeníschopné. 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z pátého 

zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Místostarostka obce Iveta Chábová určila zapisovatelem paní Ing. Annu Sůvovou a 

ověřovateli zápisu pana Ing. Antonína Vlasáka a pana Josefa Protivu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení paní 

Ing. Annu Sůvovou a ověřovatele zápisu pana Ing. Antonína Vlasáka a pana Josefa 

Protivu. 

 

2. Schválení programu 

Paní místostarostka Iveta Chábová seznámila přítomné s návrhem programu v souladu 

s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací o konání sedmého 

zasedání zastupitelstva obce Podveky zveřejněnou 16.4.2023 na úřední i elektronické 

desce. Pozvánka byla zastupitelům zaslána e-mailem. 

 

Paní místostarostka Chábová požádala o doplnění programu o body: 

- Pověření finančního výboru prověřením hospodaření, majetku a smluvních 

vztahů JS SDH a obce.  

 

- Přijetí Dotace Obchůdek 2021 pro obec Podveky v maximální výši 80.000,- Kč 

 

- Projednání Žádosti o doplnění veřejného osvětlení Zalíbená 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Pověření finančního výboru 

prověřením hospodaření, majetku a smluvních vztahů JS SDH a obce. 
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Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 2 ( Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Přijetí Dotace Obchůdek 

2021 pro obec Podveky v maximální výši 80.000,- Kč. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, J. Mejstřík,  

Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Projednání Žádosti o 

doplnění veřejného osvětlení Zalíbená. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

 

Usnesení bylo schváleno. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje řádný program dle vyvěšené pozvánky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 ( J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní místostarostka Chábová navrhla, aby rozprava a diskuse ke konkrétnímu bodu 

probíhala zvlášť. Dále navrhla, aby návrh usnesení byl schvalován v každém bodu zvlášť 

veřejným i hlasováním. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování návrhu na usnesení také u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Projednání zápisu z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 

2.4.2023 

Paní místostarostka Chábová se zeptala, zda má někdo k zápisu připomínky. 

Pan zastupitel Kmoch poděkoval členkám kontrolního výboru Zdence Jamrichové a Evě 

Sůvové za spolupráci. Kontrolní výbor se omlouvá za nedodání zprávy ve lhůtě 5-ti dnů 

před zasedáním zastupitelstva, jakožto podklad zastupitelům. Pan zastupitel Kmoch 
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upozornil, že v jednacím řádu není uveden termín pro doložení zprávy s 5-ti denní lhůtou 

před konáním zasedání zastupitelstva. Doporučil doplnit jednací řád o tuto lhůtu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 

Podveky ze dne 2.4.2023 včetně připomínek. 

 

5. Volba starosty a místostarosty obce na volební období 2023-2026 

 

a) Určení počtu místostarostů 

Paní místostarostka Chábová navrhla určit jednoho místostarostu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje jednoho místostarostu na volební období 2023-2026. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 ( J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

b) Určení funkcí, pro které budou členové obce uvolněni a neuvolněni 

Paní místostarostka Chábová navrhla, z důvodu nutnosti úsporných opatření, aby funkce 

starosty i místostarosty byly neuvolněné. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje funkci starosty i místostarosty neuvolněné. 
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Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 ( J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

c) Projednání veřejné volby starosty a místostarosty 

Paní místostarostka Chábová navrhla, aby volba starosty a místostarosty proběhla 

veřejným hlasováním. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje volbu starosty a místostarosty veřejným hlasováním. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Ing. Antonín Vlasák) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

d) Volba starosty na volební období 2023-2026 

Paní místostarostka Chábová vyzvala zastupitele, zda mají návrh na funkci starosty. Pan 

zastupitel Kmoch navrhl na funkci starosty paní místostarostku Chábovou, která tento 

návrh přijala. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce starostky paní místostarostku Ivetu 

Chábovou na volební období 2023-2026. 
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Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

e) Volba místostarosty na volební období 2023-2026 

Pan zastupitel Ing. Antonín Vlasák navrhl, aby funkce místostarosty byla započata od 

1.5.2023. 

 

Návrh na usnesení 

Paní místostarostka Chábová navrhla, aby funkce místostarosty byla započata od 

24.4.2023. 

 

 Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení funkčního období místostarosty na volební 

období 2023-2026 od 24.4.2023. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

 

Usnesení bylo schváleno. 
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Paní místostarostka Chábová vyzvala zastupitele, zda mají návrh na funkci místostarosty. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl na funkci místostarosty pana zastupitele Kmocha, který 

tento návrh přijal. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce místostarosty pana zastupitele Karla 

Kmocha na volební období 2023-2026. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

6. Stanovení měsíčních odměn členům zastupitelstva obce: místostarosta, v souladu 

s Nařízením vlády č. 202/2018 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních 

samosprávných celků 

 

Paní místostarostka Chábová navrhla ponechat neuvolněnému místostarostovi stávající 

výši odměny. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje neuvolněnému místostarostovi stávající výši odměny. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 1 (J. Mejstřík) 

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 



10 
 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Stanovení měsíčních odměn členům zastupitelstva obce: starosta 

Paní místostarostka Chábová vyzvala zastupitele, zda mají návrh na výši odměny 

neuvolněné starostce. Pan zastupitel Ing. Antonín Vlasák navrhl odměnu neuvolněné 

starostce dle Nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních 

samosprávných celků. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje plat starostky ve výši odpovídající maximální výše 

odměn neuvolněných členů zastupitelstev v Kč od 1.1.2023. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Volba předsedy kontrolního výboru 

Paní místostarostka Chábová vyzvala zastupitele, zda mají návrh na funkci předsedy 

kontrolního výboru. Pan zastupitel Kmoch navrhl na funkci předsedy kontrolního výboru 

pana zastupitele Ing. Vlasáka, který tento návrh přijal. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje předsedou kontrolního výboru pana zastupitele Ing. 

Antonína Vlasáka a to s platností od 24.4.2023. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 



11 
 

Proti: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 0 

 

8. Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 2/2023 

Paní místostarostka seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 2/2023. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2023. 

9. Nová smlouva s firmou EKOKOM 

Pan zastupitel Mgr. Marek Kulhánek upozornil, že nedílnou součástí smlouvy jsou 

přílohy, které nebyly v podkladech pro zastupitele zaslány. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje projednání nové smlouvy s firmou EKOKOM. 

 

10. Obecně závazná vyhláška o poplatku za komunální odpad - podání 

Výše poplatku za komunální odpad od 1.1.2024 bude činit 1.100,- Kč na trvale žijícího 

občana na území obce Podveky i na rekreační objekt.  

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce navrhuje zpracování obecně závazné vyhlášky o poplatku za 

komunální odpad pro podání v roce 2023 s platností od 1.1.2024 ve výši 1.100,- na 

trvale žijícího občana na území obce Podveky i na rekreační objekt, s možností 

splátek poplatku. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 
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Usnesení bylo schváleno. 

 

11. Internet Vlašimnet 

Dodatek smlouvy, z důvodu nemoci pracovnice Vlašimnetu, nebyl dosud zaslán.  

 

 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje projednání Dodatku smlouvy s poskytovatelem 

internetu Vlašimnet. 

 

12. Stavení májky v obci a čarodějnice 2023 

Stavění májky a pálení čarodějnic proběhne 30.4.2023 od 17 hod. Akci zajišťují hasiči 

SDH ve spolupráci s obecním úřadem. Stavění májky bylo obcí schváleno a požární 

bezpečnost budou dozorovat přítomní hasiči.   

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o stavění májky a pálení čarodějnic 

2023. 

 

13. Termín splatnosti akce „Vodovodní přípojky k nemovitostem přihlášeným 

k připojení ke skupinovému vodovodu“ pro občany 

Paní místostarostka informovala o termínu první splátky na vodovodní přípojku, a to do 

30.6.2023 ve výši 20.000,- Kč. Platba proběhne bezhotovostně na obecní účet u Komerční 

banky. Úhradu lze provést i na základě předem smluvených dílčích splátkách. K již 

podepsaným Závazným dotazníkům k vodovodní přípojce je vytvořen dodatek, který je 

nutné s žadateli uzavřít. Podpis tohoto dodatku bude probíhat v užších skupinách 

s veškerými informacemi. Z důvodu vysoké finanční náročnosti pro připojení k vodovodu 

vyvstává spousta otázek, na které hledáme odpověď.   

Výzva k úhradě první splátky na vodovodní přípojku bude zveřejněna na webových 

stránkách a veřejných vývěskách 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje zveřejnění termínu splatnosti akce „Vodovodní 

přípojky k nemovitostem přihlášeným k připojení ke skupinovému vodovodu“ pro 

občany do 30.6.2023. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

14. Termínované vklady obce u ČNB 

Paní místostarostka informovala o možnosti termínovaného vkladu u ČNB s úročením 

5,1% při výši vkladu 1.000.000,- na půl roku. Na účtu ČNB je aktuálně cca. 1.000.000,- 

Kč, se kterými v nejbližší době nebude obec nakládat. Paní místostarostka vyzvala 

zastupitele k odsouhlasení uložení 1.000.000,- Kč z běžného účtu na termínovaný vklad u 

ČNB. 

  

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje uložení 1.000.000,- Kč z běžného účtu na termínovaný 

vklad u ČNB a uděluje plnou moc místostarostce obce Podveky k podpisu této 

žádosti. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 
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Usnesení bylo schváleno. 

 

15. Projednání Dodatku č. 1 ke Smlouvě o převodu investorství ke stavbě vodního 

díla „Tlaková kanalizace a ČOV Podveky vč. místních částí Ježovice, Útěchvosty 

a Zalíbená“ 

Paní místostarostka informovala o jednání s VHS týkající se věcných břemen za vedení 

hlavního řadu na obecních cestách. Vyjádření VHS bylo negativní ve smyslu, že nikdy 

s žádnou obcí takovéto věcné břemeno nebylo uzavřeno a už vůbec ne s akcionářem, 

kterým obec Podveky jsou.    

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o převodu investorství ke 

stavbě vodního díla „Tlaková kanalizace a ČOV Podveky vč. místních částí Ježovice, 

Útěchvosty a Zalíbená“ a uděluje plnou moc místostarostce k podpisu tohoto 

dodatku. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

16. Pověření finančního výboru prověřením hospodaření, majetku a smluvních 

vztahů JS SDH a obce 

Paní místostarostka požádala finanční výbor, na základě nově nabytých informací ze 

školení odborné přípravy starostů obcí pořádaného HZS Středočeského kraje, o prověření 

komplexního fungování JS SDH. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje pověření finančního výboru prověřením hospodaření, 

majetku a smluvních vztahů JS SDH a obce. Zároveň vyzývá Jednotku hasičů, aby 

předložila potřebné dokumenty finančnímu výboru a byla mu nápomocna ke 

kontrolní činnosti. 

 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

17. Přijetí Dotace Obchůdek 2021 pro obec Podveky v maximální výši 80.000,- Kč  

Paní místostarostka informovala a získání Dotace Obchůdek 2021. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí přijetí Dotace Obchůdek 2021 pro obec Podveky 

v maximální výši 80.000,- Kč.  

 

 

18. Projednání Žádosti o doplnění veřejného osvětlení Zalíbená 

Pan zastupitel Ing. Antonín Vlasák podal žádost o rozšíření veřejného osvětlení a následně 

informoval o jím již zajištěných podmínkách rozšíření veřejného osvětlení v Zalíbené, 

čímž by realizace byla zjednodušena. Dle názoru pana zastupitele Ing. Antonína Vlasáka 

by toto řešení bylo vhodnější než umístění fotovoltaické lampy.  

Pan zastupitel Kmoch řekl, že nejprve je třeba seznámit se s projektem a jeho doplněním o 

toto rozšíření včetně finanční náročnosti. 

Návrh na usnesení 
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Zastupitelstvo obce odročuje Projednání Žádosti o doplnění veřejného osvětlení 

Zalíbená. 

 

19. Diskuse 

Bude podána žádost o odhlášení televize, jelikož její využití je pouze v období voleb. 

Obdobná situace je i ve využívání pevných linek. Linka u paní doktorky a v bývalé šicí 

dílně je bez využití, v prodejně lze pevnou linku nahradit dobíjecím mobilním telefonem. 

Je třeba zvážit, zda zachovat pouze pevnou linku na obecní úřad. 

Spor mezi panem Znamenáčkem a paní Almerovou kvůli přesahujícím větvím nad 

nemovitosti paní Almerové bude prozatím řešen formou domluvy prostřednictvím pana 

zastupitele Kmocha. 

Pan zastupitel Mejstřík podal stížnost na pana Meldu z Útěchvost kvůli možnému 

ohrožení provozu na obecní komunikaci vedoucí kolem domu pana Meldy. Již několik let 

vyvíjí snahu o znemožnění prohrnování sněhu na komunikaci, která pokračuje dále 

k ostatním domům a může se stát, že nebude možná sjízdnost této komunikace vozidlům 

záchranných složek. Věc se bude řešit formou výzvy. 

Počet obyvatel obce Podveky je v tuto chvíli 219. Čtyři obyvatelé se odhlásili a jeden se 

přihlásil. Pro vyšší státní příspěvek je třeba, aby obec měla 226 trvale žijících obyvatel. 

 

20. Závěr 

Paní místostarostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva. 

 

Zapsala dne:     Ing. Anna Sůvová 

 

Ověřovatelé:     Josef Protiva 

 

      Ing. Antonín Vlasák 

 


